
 
 

Legnica, dnia 15 marca 2021 roku 

 

Maciej Kupaj 

Radny Rady Miejskiej Legnicy  

 

Szanowny Pan 

Tadeusz Krzakowski  

Prezydent Miasta Legnicy  

 

 

ZAPYTANIE 

Szanowny Panie Prezydencie, 

proszę o informacje ile na terenie miasta utworzonych jest siłowni zewnętrznych z środków gminnych, 

m.in. w ramach LBO.  

 

 

Z poważaniem, 

Maciej Kupaj 


